
Podpisy overovateľov:  

Zápisnica OZ – 14.6.2022 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 14.6.2022 o 19:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, 

p. Katarína Gajdošová, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 

Neprítomní:  

Poslanec: p. Janka Masárová 

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 
5. Správa zo zasadnutia finančnej komisie 
6. Stanovisko hlavnej kontrolórky Obce Vaďovce k Záverečnému účtu za rok 2021 
7. Záverečný účet obce Vaďovce za rok 2021 
8. Stanovisko hlavnej kontrolórky Obce Vaďovce k I. Zmene rozpočtu za rok 2022 
9. Prvá úprava rozpočtu v roku 2022 
10. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Vaďovce na 2. polrok 2022 
11. Žiadosť Poľovníckeho združenia obce Vaďovce – doplnený bod programu 
12. Príspevok na Deň rodiny – doplnený bod programu 
13. Príspevok na knihu o rode Naď – doplnený bod programu 
14. Rôzne  

K bodu č. 1 

Starostka obce otvorila zasadnutie Obecného zastupiteľstva, privítala všetkých prítomných poslancov, 
hlavnú kontrolórku obce a občanov prítomných na rokovaní. Na úvod ospravedlnila neprítomnosť 
poslankyne p. Janky Masárovej zo zdravotných dôvodov a skonštatovala, že sa z rokovania 
vyhotovuje zvukový záznam.  

K bodu č. 2 

Starostka obce pokračovala procedurálnymi bodmi, a to určením zapisovateľky p. Ing. Niny Masárovej 
a overovateľov zápisnice p. Ing. Petra Dingu a p. Miroslava Stančíka.  
Starostka obce dala poslancom za uznesenie hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 3 

Pani starostka informovala poslancov, že na obec včera prišla žiadosť od zástupcu Poľovníckeho 
združenia obce Vaďovce ohľadom budúceho fungovania združenia a preto by rada dala slovo 
prítomnému p. Baranovičovi, aby predložil ich žiadosť. Povedala, že by rada, s ich súhlasom, pridala 
túto žiadosť do bodu programu rokovania.  
P. Mgr. Daniela Kontinová navrhla pridať body rokovania, a to schválenie príspevku na Deň rodiny 
a schválenie príspevku na knihu o rode Naď.  
Starostka s pridanými bodmi súhlasila a dala za program rokovania hlasovať aj so všetkými pridanými 
bodmi.  
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Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Starostka obce v štvrtom bode rokovania pokračovala kontrolou plnenia uznesení z predchádzajúceho 
zastupiteľstva. Povedala, že okrem procedurálnych bodov, ako určenie zapisovateľa, overovateľov 
zápisnice a schválenie programu rokovania, zobrali na vedomie kontrolu plnenia unesení 
z predchádzajúceho zastupiteľstva, zobrali na vedomie správu zo zasadnutia finančnej komisie, 
schválili zámenu obecných pozemkov s p. Mgr. Júliou Miklášovou, schválil sa odpredaj pozemku pre 
p. RNDr.  Annu Slobodovú. Starostka obce dodala, že na týchto zmluvách sa stále pracuje, nakoľko 
sú obe zo zahraničia a povedali, že prídu cez leto do obce a podpíšu všetko osobne. Povedala, že k 
opornému múru sa dohodnú dnes, ohľadom dodatočných prác pri rekonštrukcii ZŠ zvolali stretnutie 
s firmou Hydros a schválili smernicu ohľadom fondov našej obce Vaďovce, a ako posledné schválili 
príspevok na organizáciu slávnosti bratstva Čechov a Slovákov na Javorine. 
Starostka obce navrhla hlasovať za uznesenie zobrať na vedomie kontrolu uznesení 
z predchádzajúceho zastupiteľstva. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu č. 5 
Starostka obce požiadala v ďalšom bode predsedníčku FK p. Mgr. Danielu Kontinovú o správu zo 
zasadnutia FK.  
P. Mgr. Daniela Kontinová začala čítať zápisnicu z FK zo dňa 11.5.2022. Povedala, že hlavným 
bodom rokovania bol Záverečný účet Obce Vaďovce za rok 2021. Ekonómka obce, p. Hrušová zaslala 
členom komisie podklady k záverečnému účtu vopred, aby mali čas si materiál preštudovať. Taktiež 
hlavná kontrolórka, p. Ing. Saková poslala členom finančnej komisie písomné stanovisko k 
Záverečnému účtu Obce Vaďovce za rok 2021, v ktorom odporúča záverečný účet schváliť bez 
výhrad, nakoľko považuje celoročné hospodárenie za uspokojivé. Členovia FK si spolu s ekonómkou 
obce prešli jednotlivé kapitoly návrhu záverečného účtu, kde v niektorých odstavcoch doplnili 
podrobnejšie informácie o výpovedných sumách, opravili niektoré chyby v dátumoch a sumách, aby 
návrh záverečného účtu bol upravený do takej podoby, v ktorej ho finančná komisia odporúča 
zverejniť na úradnej tabuli obce a na webovej stránke obce na prípadné pripomienkovanie a ak 
nebudú žiadne pripomienky ku dňu konania OZ, finančná komisia odporúča schváliť záverečný účet 
bez výhrad.  Povedala, že v ďalšom bode sa členovia finančnej komisie zaoberali podrobným 
návrhom na I. Zmenu rozpočtu Obce Vaďovce na rok 2022. Účtovníčka OcÚ p. Hrušová spolu s 
členmi finančnej komisie podrobne prešli a vysvetlili si jednotlivé položky v príjmovej i výdavkovej časti 
rozpočtu, ktoré sú navrhnuté na zmenu a v niektorých navrhovaných zmenách prišlo ešte k úprave. 
Do prvej zmeny rozpočtu boli v príjmovej časti rozpočtu zahrnuté tieto výrazné príjmy: Dotácia z 
environmentálneho fondu vo výške 202 083 €, príjem z ostatných finančných operácii – úver na 
rekonštrukciu strechy budovy ZŠ a MŠ vo výške 100 000 € a príjem od MAS 24 347,03€ na výstavbu 
amfiteátra. V prvej zmene rozpočtu na rok 2022 sa rozpočtové príjmy spolu zmenili na sumu 878 
287,60 €. Po úpravách vo výdavkovej časti rozpočtu sa zmenil výsledok celkového hospodárenie na 
sumu 1350,58 €. Komisia zobrala zmeny rozpočtu na vedomie a odporučila návrh I. zmeny rozpočtu 
na rok 2022 zverejniť na úradnej tabuli a internetovej stránke obce Vaďovce a schváliť na 
nadchádzajúcom OZ. 
Starostka obce poďakovala za správu z FK a navrhla poslancom zobrať túto správu na vedomie.  
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Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu č. 6  
Starostka obce pokračovala stanoviskom hlavnej kontrolórky Obce Vaďovce k Záverečnému účtu za 
rok 2021. Povedala, že toto stanovisko poslanci obdržali spolu so Záverečným účtom za rok 2021 
a navrhuje, aby sa nečítalo celé stanovisko a uviedol by sa len záver stanoviska.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že tak, ako povedala p. Mgr. Daniela Kontinová, tak na FK si 
podrobne prešli jednotlivé položky, boli odsúhlasené, povedala, že ona sa vyjadrovala k tomu, čo 
dostala od ekonómky obce p. Hrušovej. Povedala, že jej stanovisko k ZÚ za rok 2021 je, že čo sa týka 
záverečného účtu za rok 2021 je z bližšej a hlbšej analýzy zrejmé, že obec i napriek nepriaznivej 
pandemickej situácii prezieravo a hospodárne nakladala s majetkom obce, starostlivo sledovala každý 
príjem do „obecnej pokladnice“ a veľmi uvážlivo až opatrne nakladala s výdavkami, snažila sa o 
akýkoľvek príjem, či už vo forme grantov, transferov, alebo darov od donorov a tým vytvorila 
dostatočnú rezervu na možno budúce nepriaznivé obdobie, dodržala úverovú zaťaženosť na 
optimálnej úrovni a preto ako hlavná kontrolórka obce Vaďovce považujem celoročné hospodárenie 
obce za uspokojivé a odporúčam obecnému zastupiteľstvu schváliť Záverečný účet a celoročné 
hospodárenie obce bez výhrad. 
Starostka obce poďakovala a navrhla stanovisko zobrať na vedomie.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by mala k tomu pripomienku na prvej strane, kde by 
odstránila z návrhu na uznesenie, že OZ schvaľuje toto stanovisko, nakoľko ho berie len na vedomie. 
Pokračovala, že na strane 5 je chyba v rozpočtovaných kapitálových príjmoch a ďalej na strane 6 by 
vypustila celý jeden odsek, ktorý je skopírovaný z roku 2020 a tým je aj uvedená zlá suma výšky RF. 
Povedala, že by rada dodala ešte jej osobný poznatok, že píše o tom, ako sú krásne spracované 
tabuľky a podľa nej je to dôvodová správa, čiže je to oficiálny dokument, a že by p. HK mohla vypustiť 
takéto citácie. Povedala, že tam veľakrát píše, ako je čo krásne spravované a iné umelecké formy, 
a že to nemôže byť v úradnom dokumente.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že akceptuje pripomienky a zapracuje ich do stanoviska.  
Starostka obce navrhla zobrať na vedomie  stanovisko hlavnej kontrolórky Obce Vaďovce k 
Záverečnému účtu za rok 2021 so zapracovanými pripomienkami.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7  
Starostka obce pokračovala ďalším bodom programu. Opýtala sa, či k tomu chce ešte niečo povedať 
predsedníčka FK p. Mgr. Daniela Kontinová alebo niekto iný z poslancov. Povedala, že FK odporúča 
schválenie Záverečného účtu obce Vaďovce za rok 2021.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že bol ZÚ zaslaný po oprave po FK dňa 12.6.2022 a v tej 
konečnej forme bol zaslaný aj ostatným poslancom.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že či by uznesenie neupravili podľa smernice prerozdelenia 
hospodárskeho výsledku.  
Poslanci spolu upravili uznesenie a starostka obce dala za uznesenie hlasovať.  
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 8  
Starostka obce povedala, že ďalším bodom je stanovisko hlavnej kontrolórky Obce Vaďovce k I. 
Zmene rozpočtu za rok 2022 a dala slovo p. Ing. Mgr. Renáte Sakovej.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková sa opýtala, či je stanovisko stále aktuálne, nakoľko robili na FK ešte 
nejaké zmeny.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že hneď v úvode v dôvodovej správe chýba, že predkladá 
odborné stanovisko k záverečnému účtu namiesto návrhu, ďalej povedala o chybe pri sume 3000€ pri 
kúpe a odpredaji pozemku, čo také vôbec ani nemajú.  
Ďalej hovorili o chybách v stanovisku, ktoré by bolo dobré opraviť.  
HK pripomienky akceptovala a povedala, že ich zapracuje do stanoviska.  
Starostka obce navrhla zobrať na vedomie Stanovisko hlavnej kontrolórky Obce Vaďovce k I. Zmene 
rozpočtu za rok 2022 so zapracovanými pripomienkami.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 9  
Starostka pokračovala bodom ohľadom prvej úpravy rozpočtu v roku 2022, ktorú FK odporúča 
schváliť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by mala k tomu jednu vec, a to, že v príjmovej časti treba 
upraviť vetu na prevod prostriedkov z rezervného fondu a zostatku z predchádzajúcich rokov.  
P. Ing. Hrušová povedala, že vetu opraví.  
Starostka obce dala hlasovať za prvú úpravu rozpočtu v roku 2022. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 10  
Starostka obce pokračovala bodom programu plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce 
Vaďovce na 2. polrok 2022. 
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že tam uviedla kontroly podľa zákonov, ďalej sa zameriavala na 
dane z nehnuteľností, poplatky za psov, komunálny odpad, zmluvy a dohody, pokladničné výdavkové 
doklady, z minulého polroka pohonné hmoty na vozidlách, ktoré nestihla spracovať. Povedala, že je 
pre ňu priorita kontrola čerpania a dokladovanie účelovosti investičného úveru určeného na 
rekonštrukciu ZŠ a stanoviská k rozpočtom, vypracovanie plánu na prvý polrok a kontrolná správa za 
rok 2022. Opýtala sa, či sú k tomu nejaké pripomienky alebo chcú niečo doplniť.  
Starostka obce dala hlasovať za schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce 
Vaďovce na 2. polrok 2022. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová , p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
 



Zápisnica OZ Vaďovce          
           Strana 5 z 7 

Podpisy overovateľov:      

K bodu č. 11 
Starostka obce v bode programu 11 dala slovo p. Baranovičovi, aby poslancom predniesol žiadosť 
Poľovníckeho združenia obce Vaďovce.  
P. Baranovič poďakoval za prijatie žiadosti a jej zaradenie do programu. Ospravedlnil predsedu p. 
Cibulku, ktorý sa nemohol zúčastniť a preto bol poverený on zastúpiť združenie v tejto žiadosti. 
Povedal, že by chceli požiadať o udelenie mandátu starostke obce od zastupiteľstva, aby mohla 
jednať v dvoch právnych úkonoch, a to zrušenie starej zmluvy s Poľovným združením obce Vaďovce, 
ktorej trvanie malo byť do roku 2024 a vzápätí uzavrieť novú zmluvu s Poľovným združením obce 
Vaďovce na ďalších 10 rokov. Povedal, že na dlhšie sa zmluva uzavrieť nedá, nakoľko sa 
nenachádzame v jeleňom revíre, kde sa dáva aj 15 rokov. Povedal, že dôvod je taký, že sa chystá 
nový poľovný zákon, podľa ktorého sa bude s revírmi licitovať. Povedal, že majú obavy z toho, že 
ľudové poľovníctvo skončí a týmto pádom by mali možnosť si to predĺžiť aspoň o ďalších 10 rokov. 
Povedal, že to bude fungovať tak, že ak by skončila zmluva, vyvesí sa táto skutočnosť na úradnej 
tabuli a potom by sa o revír mohol hlásiť ktokoľvek a dostane ho ten, kto dá najviac. Povedal, že určite 
vedia, že kto moc dáva, aj moc chce. Povedal, že by týmto chceli požiadať, aby do nich opäť vložili 
dôveru na ďalších 10 rokov.  
Starostka obce povedala, že ak by dovodili, chcela by sa Poľovného združenia zastať, pretože vždy 
prihliadali, keď sa schvaľovali tieto zmluvy o poľovníctve na to, že sú to naši ľudia, ktorí sa o svoj revír 
starajú, povedala, že si myslí, že k tomu pristupujú zodpovedne.  
Prítomní na túto tému ďalej diskutovali.  
Starostka obce dala hlasovať za uznesenie, že OZ schvaľuje udelenie mandátu starostke obce na 
právne úkony vykonané v súvislosti s Poľovníckym združením obce Vaďovce, t.j. dohoda o ukončení 
zmluvy o výkone práva poľovníctva a nasledovnom uzavretí novej zmluvy o výkone práva poľovníctva 
s Poľovným združením obce Vaďovce na budúcich 10 rokov.  
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 12 
Starostka obce pokračovala bodom schválenia príspevku na Deň rodiny.  
Poslanci o príspevku diskutovali s p. starostkou a zhodli sa na výške 1 000€. 
Starostka obce dala za uznesenie hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 13 
Ďalším bodom rokovania bolo schválenie príspevku na knihu o rode Naď vo Vaďovciach.  
Poslanci sa zhodli na sume 250€ a starostka dala za uznesenie hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 14 
Starostka obce pokračovala posledným bodom rôzne, kde odovzdala členom stavebnej komisie 
žiadosť od p. Ing. Stančíka, kde žiada o súhlas s povolením priechodu cez obecný priestor vedľa 
rodiny Sabršulovej, kde povolenie potrebujú za účelom vykonávania potrebných prác na priľahlých 
parceliach označených na uvedenej prílohe. Povedala, že rozsah a druh prác súvisia so 
starostlivosťou a údržbou trávnatých plôch a tiež úpravou parciel k ďalšiemu využitiu. Povedala, že 
v žiadosti taktiež píše, že v prípade odvozu materiálu zachovajú plnú funkčnosť odvodňovacej 
priekopy, ktorá tvorí hranicu medzi pozemkami a že povolenie požadujú udeliť predbežne do 
30.6.2023. Povedala, že p. Stančík by tam chcel predať tie pozemky a že ho aj poslala za p. 
Sabršulom, a ten mu prejazd povolil.  
Prítomní o žiadosti p. Ing. Milana Stančíka diskutovali a po diskusii p. starostka dala hlasovať za 
uznesenie povolenia priechodu.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce sa vrátila k téme opravy briežku, ktorú už riešili na predchádzajúcom zastupiteľstve. 
Oznámila, že má len jednu cenovú ponuku na rekonštrukciu a to od p. Kopinca. Povedala, že je to 
viac-menej dohodnuté a podľa nej by mohli s tým súhlasiť a že by to p. Kopinec začal aj v auguste 
opravovať. P. starostka sa opýtala, či by s tým súhlasili.  
P. Miroslav Stančík sa vyjadril, že môžeme, ak bude p. Kopinec stíhať, že z toho môže byť hneď aj 
koniec septembra.  
 
P. Dagmar Ďurišová povedala, že ju majitelia domov na ulici od Sabršulov požiadali, aby sa 
prihovorila za opravu ich cesty, nakoľko je v hroznom stave lebo tadiaľ chodia ťažké 
poľnohospodárske stroje. Taktiež povedala, či by sa nedalo požiadať p. Dugu a PD Podolie, či by 
prípadne neprispeli na opravu cesty.  
Starostka obce povedala, že to nie je v žiadnom predpise zachytené, že si oni platia cestnú daň a tým 
to končí. 
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, že či sa zisťovalo nejaké maximálne možné zaťaženie toho mosta, čo 
tam je. Povedal, že ten most musí trpieť.  
Starostka obce povedala, že určite trpí, ale most patrí železniciam a ona im o tom už hovorila, mali 
o tom jednanie a že im povedala, že to nechávajú na doraz a jedného dňa to tam všetko spadne a už 
sa tam nikto nedostane. Povedala, že na ulici bývajú samí chalupári a chápe, že si sem chodia 
oddýchnuť, ale treba brať v úvahu, že nás poľnohospodárstvo živí a taktiež sa nemajú poľnohospodári 
a tú stranu ako inak dostať, len po tej ceste.  
Prítomní o tejto téme naďalej diskutovali.  
Starostka obce povedala, že sa opäť spojí s p. Dugom a s PD Podolie a skúsi sa s nimi nejak 
dohodnúť o možnom riešení.  
 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala na plánovanú opravu ciest, ktorú schválili.  
Starostka obce odpovedala, že ju príde pán spraviť, keď pôjde robiť aj Starú Turú.  
P. Dagmar Ďurišová sa pýtala, či by sa tam nedala dať aj tá cesta do tých opráv.  
Poslanci skonštatovali, že nie, že máme v obci aj horšie úseky na opravu a že by to aj tak už nevyšlo.  
 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala p. Ing. Mgr. Renáty Sakovej na Správu o činnosti. 
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že to pravdepodobne nedoriešili a v najbližšej dobe sa to 
posnaží uzavrieť.  
 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že kolegyňa, čo u nich pracovala, ho upozornila, že teraz chodí nejaké 
metodické usmernenie kvôli nárastu cien, že by sa dali zmluvy vo verejných obstarávaniach nejak 
pripomienkovať a dodatkovať. Opýtal sa, či by sme to vedeli nejak odsledovať, či by to mohlo mať pre 
nás nejaký zmysel.  
Starostka obce povedala, že môže dať dotaz na Envirofond.   
P. Ing. Peter Dinga povedal, že mu tá pani dala konkrétnu stránku a že ju p. starostke prepošle.  



Zápisnica OZ Vaďovce          
           Strana 7 z 7 

Podpisy overovateľov:      

 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že bol dnes na škole, že si to tam obišiel a všimol si, že má p. Gaidoš, 
ktorý robil strechu, nachystané bleskozvody a niektoré tie bleskozvody mu pribudli lebo ich má byť po 
novom viac a niektoré sú odhnité, tie, čo majú ísť do zeme. 
Starostka obce povedala, že to p. Gaidoš bude všetko robiť a že jej aj povedal, že jej dá revízne 
správy a všetko to bude spravené tak, ako to má byť.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, aby sa oni dohodli a vyjasnili si to lebo on v tom vidí zatiaľ veľký nesúlad, 
nakoľko tam boli predtým bleskozvody tri a dva sú v katastrofálnom stave, povedal, že myslí tie 
zvodiče do zeme a teraz je bleskozvodov až 7, čiže sa bude musieť určite niečo prirobiť.  
 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že ho p. Mozola pristavil, že mu tieklo do pivnice. Povedal, že sa tam bol 
prejsť a videl najväčší problém v tom, že tej vody bolo naozaj veľa a v chodníkoch majú zabetónované 
veľmi malé trubky. Povedal, že nevie, ako sa k tomu postaviť.  
Starostka obce povedala, že tam kanál môžeme urobiť, ale pri takomto množstve vody by mu to aj tak 
nepomohlo. Povedala, že aj za OcÚ je veľký kanál „päťdesiatka“ a aj tak to nepomohlo. Povedala, že 
nie je problém tam spraviť kanál, ale je treba domyslieť, kam tú vodu odvedú.  
P. Miroslav Stančík povedal, že to spolu riešili a že to nerieši to, ako to p. Mozola chcel vykopať popri 
chodníku.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že nie, že on hovorí o kanále, ktorý lemuje všetky tie domy, ktorý má 
malý profil.  
Starostka obce povedala, ten kanál má malý profil a že to mal vedieť vtedy, keď to tam staval. 
Povedala, že p. Mozola požadoval vykopať kanál pozdĺž chodníka, nakoľko keď prší, tak stojí voda na 
tej lúčke, ktorá tam je a to mu potom presakuje do pivnice. Povedala, že tam má spodnú vodu a stále 
tam má čerpadlo, ktoré mu odvádza tú spodnú vodu.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by bolo treba sa dohodnúť aj s ostatnými na nejakom riešení a vyriešiť 
to komplexne tak, ako si to predstavujú a ako im to vyhovuje.  
Starostka obce dodala, že by si mal aj každý svoj majetok ochrániť. 
P. Ing. Peter Dinga súhlasil. Povedal, že ani nechce, aby náklady znášala len obec, ale skôr tak, že by 
obec pri tom mohla nejakým spôsobom participovať.  
Starostka obce povedala, že by si to mali dať na nejaký papier a hlavne nech sa im k tomu vyjadrí 
nejaký odborník, či to vôbec má zmysel. 
Poslanci o tejto téme ďalej diskutovali.  
 
Starostka obce poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie.  
 
 
 
Zástupca starostu : p. Janka Masárová 
Overovateľ     : p. Ing. Peter Dinga,  p. Miroslav Stančík  
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce   


